

香港郵政電子證書(機構)"互認版"-證書續期表格(電子證書 Token (FEITIAN))

Hongkong Post e-Cert (Organisational) Certificate with "Mutual Recognition" Status- Certificate Renewal Form (e-Cert Token (FEITIAN)) (只適用於網上申請 Applicable to Online Application ONLY)

(不適用於獲授權代表被取代或更換 NOT applicable if Authorised Representative is replaced or changed)

	需續期證書資料 Details of Certificate to be Renewed			其他續期資料 Other Renewal Details	
項目 No.	授權用戶# Name of Authorised User #	電郵地址# e-mail Address #	登記人參考編號# Subscriber Reference Number #	新的電郵地址 (如適用)@ New e-mail Address (if applicable) @	電子證書有效期 (請選擇其一) Validity Period of e-Cert (Please select one)
1					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
2					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
3					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
4					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
5					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
6					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
7					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
8					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
9					□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year
10		(1,111,111,111,111,111,111,111,111,111,		O.C. L. who.	□ 1年1-year □ 2年2-year □ 3年3-year

(如欄位不足,請填寫多於一份的附件 CPos 798FMR-FO-A,並連同其他的文件一併上載。)

(If the above space is insufficient, please fill in more than one Annex CPos 798FMR-FO-A and upload it together with other documents online.)

- # 載於原有證書內的資料會載入新的續期證書內。
- @ 授權用戶的電郵地址會載入證書內。所有證書上載有的資料,包括電郵地址,在證書的有效期內均不能更改。如授權用戶需要在新的 續期證書載入與原有證書上所載不同的電郵地址,請在空格填上新的電郵地址。
- # Same details of the existing certificate will be included in the renewed certificate.
- @ The Authorised User's e-mail address will be included in the certificate. The contents of a certificate, including the e-mail address, will not be changed within the validity of the certificate. If the Authorised User wishes to include an e-mail address which is different from that included in the original certificate in the renewed certificate, please write down the new e-mail address in the appropriate space.

機構名稱: Name of Organisation:	公司圖章 Organisation Chop
獲授權代表簽署: Signature of Authorised Representative:	
申請日期: Date of Application:(日 dd)(月 mm)(年 yyyy)	

